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Prezenční listina
Přítomní členové AS UK

1. LF 2. LF 3. LF
Martin Pehr
Josef Holub

Doc. MUDr. Ondřej Hrušák, Ph.D.
Josef Štorm
Daniel Slovák

Tomáš Sychra
Metoděj Renza

LF P LF HK FarmF
MUDr. Karel Ježek, Ph.D.
Doc. MUDr. Jiří Moláček, Ph.D.
MUDr. Anna Malečková
Karel Drgáč

Prof. RNDr. Jan Krejsek, CSc. Prof.
MUDr. Radek Pudil, CSc.
Martin Ponteš
Vojtěch Novotný

Doc. PharmDr.František Trejtnar, CSc.
Eliška Voříšková
Tomáš Jan

FF PF PedF
Mgr. David Pavlorek
Bronislav Poul

JUDr. Ing. Josef Staša, CSc.
Doc. JUDr. Radim Boháč, Ph.D.
JUDr. Michal Říha
Mgr. Jakub Horký

Doc. PaedDr. Vanda Hájková, Ph.D.
PhDr. David Greger, Ph.D

FTVS PřF MFF
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D.
Mgr. Tomáš Gryc, Ph.D.
Bc. et Bc. Filip Hruša
Bc. David Půlpán

Prof. RNDr. Jan Černý, Ph.D.
Doc. Ing. Stanislav Smrček
Mgr. Jan Pačes
Mgr. et Mgr. David Hurný

Mgr. Peter Korcsok
Doc. RNDr. Jiří Dolejší, CSc.
Mgr. Cyril Brom, Ph.D.

FSV KTF HTF
Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D.
PhDr. Petr Jüptner, Ph.D
Mgr. Eliška Černovská

Doc. RNDr. ThLic. Karel Sládek, Ph.D. ThDr. Jaroslav Hrdlička
ThDr. Pavel Helan, Th.D.
Mgr. Veronika Matějková
Mgr. Filip Sedlák

ETF FHS Součásti
Mgr. Jan Kranát, Ph.D.
Doc. Petr Sláma, Th.D.
Ondřej Horký

Doc. Dr. Phil. Mgr. Pavel Himl
Mgr. Josef Kružík, Ph.D.
Magdaléna Voldřichová
Mgr. Zuzana Terry

Mgr. Barbora Štindlová, Ph.D.
PhDr. Dana Hůlková Nývltová, Ph.D.

Omluvení členové AS UK
Prof. MUDr. Jiří Raboch, DrSc., 1. LF
Prof. MUDr. Stanislav Štípek, DrSc., 1. LF
Prof. MUDr. David Kachlík, Ph.D., 2. LF
MUDr. Martin Havrda, 3. LF
Prof. MUDr. Zuzana Moťovská, Ph.D., 3.LF
Ing. Vladimír Kubíček, CSc., FarmF HK
Mgr. Karel Šima, Ph.D., FF
Bc. Daniela Čechová, PedF
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Bc. Daniel Pražák, PedF
Kristýna Švárová, FSV
PhDr. Milan Pech, Ph.D., KTF
Bc. Barbora Uchytilová, KTF
Mgr. Kateřina Volfová, KTF
Hosté
Jakub Zelenka, Deník N
Viktor Votruba, Hospodářské noviny
Mgr. Tomáš Konečný, FF
Petra Kierová, ČTK
Prof. MUDr. Tomáš Zima, DrSc., J.M. pan rektor, UK
Jakub Šindelář, VA
JUDr. Jiří Hřebejk, Ph.D., HVK
JUDr. Michael Kučera
MUDr. Milan Prášil, MBA, kancléř UK
Ing. Helena Stuchlíková, RUK
Mgr. Tereza Svobodová, RUK
Prof. PhDr. Bohumil Zavadil,CSc., FF UK
Bc. Petr Podzimek, OVV
Ing. Roman Karaš, EO
Prof. PaedDr. Radka Wildová, CSc., prorektorka pro koncepci a kvalitu vzdělávací činnosti
Ing. Arch. Mgr. Marie Pětová, děkanka FHS
Bc. Miroslav Čermák, OVV
Mgr. Ludmila Součková, IPSC
Mgr. Matyáš Křížkovský, FF UK
Mgr. Anna Shavit, Ph.D., RUK
Prof. Milena Králíčková, Ph.D., prorektorka pro studijní záležitosti
Mgr. Alena Vlasáková, DiS, RUK
Prof. RNDr. Jan Hála, DrSc., prorektor pro rozvoj
RNDr. Helena Kvačková, RUK
Mgr. Jakub Marek, Ph.D., FHS
Prof. JUDr. Aleš Gerloch, CSc., prorektor pro akademické kvalifikace
JUDr. Jan Wagner, RUK
Mgr. Jan Jindra, RUK
MUDr. Josef Fontana, 3.LF
Mgr. Václav Hájek, OVV

1. Zahájení, určení skrutátorů a předání osvědčení novým
členům
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, v 10:00 hod. přivítal přítomné členy AS UK i hosty. Informoval o
odchodu Elišky Kryčerové ze sekretariátu AS UK a poděkoval ji za hodnotnou a poctivou práci, kterou odvedla pro AS
UK a za milou spolupráci. Vyzval plénum, aby toto poděkování vzalo na vědomí nikoli jako obvykle tichým souhlasem,
ale hlasitým potleskem.
Dále požádal JUDr. Jiřího Hřebejka, předsedu Hlavní volební komise AS UK, aby předal osvědčení novým členům AS
UK.
Osvědčení převzali:
MUDr. Josef Štorm (2.LF)
Ondřej Horký (ETF)
doc. RNDr. ThLic. Karel Sládek, Ph.D. (KTF)
Skrutátory byli určeni: Mgr. David Pavlorek (FF), MUDr. Anna Malečková (LF P), Vojtěch Novotný (LF HK).
Schváleno tichým souhlasem.
Ustanovení komise pro tajné hlasování
Navrženi byli: Doc. JUDr. Radim Boháč, Ph.D. (PF UK), Mgr. David Půlpán (FTVS), Tomáš Jan (FaF).
Hlasování o komisi pro tajné hlasování
Schváleno tichým souhlasem.
Předsednictvo AS UK na svém zasedání dne 18. listopadu 2019 navrhlo program zasedání AS UK. Program byl rozeslán
členům AS UK a spolu s podkladovými materiály zveřejněn na internetových stránkách senátu.

Program zasedání AS UK:
1.Zahájení, určení skrutátorů a předání osvědčení novým členům
2.Kontrola a schválení zápisu ze zasedání AS UK konaného dne 18. října 2019
3.Vystoupení J. M. pana rektora
4.Vnitřní předpisy fakult
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5.Jednání předsednictva mezi jednotlivými zasedáními AS UK
6.Komplexní analýza akce „UK - FHS - rekonstrukce objektu menzy 17. listopadu”
7.Návrh dodatku č. 4 k Opatření rektora č. 52/2017
8.Předfinancování realizace projektu z výzvy OP VVV Zvyšování kvality interních grantových schémat („Igráček”)
9.Právní jednání
10.Volby do Pracovní skupiny pro sponzorskou a partnerskou spolupráci s komerčními subjekty
11.Informace z pracovních komisí
12.Informace z Rady vysokých škol
13.Různé
Návrh usnesení:
AS UK schválil program zasedání.
Hlasování
Pro 46, proti 0, zdržel se 1
Schváleno

2.Kontrola a schválení zápisu ze zasedání AS UK konaného
dne 18. října 2019
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, informoval o tom, že k předloženému návrhu zápisu ze zasedání
AS UK konaného dne 18. října 2019 byla doručena připomínka Mgr. Jana Pačese (PřF), která byla řádně zapracována.
Návrh usnesení:
AS UK schválil zápis ze zasedání AS UK konaného dne 18. října 2019.
Hlasování
Pro 46, proti 0, zdržel se 1
Schváleno

3.Vystoupení J. M. pana rektora
J. M. pan rektor informoval, že z oblasti studijní kolegium rektora projednávalo např. problematiku prostupnosti mezi
jednotlivými fakultami, zvyšující se úspěšnost v rámci hodnocení doktorských studií, přitom je zvláštní, že vysoký počet
studentů je hodnocen kladně (hodnocení A), ačkoli polovina studentů studium nedokončí. Dále sdělil, že UK nechala
vypracovat studii na vylepšení doktorských studií a následně bude dána k dispozici koordinačním radám. Počet studentů
je stabilní či mírně rostoucí.
J. M. pan přednesl informaci, že byla otevřena debata o tom, že by se sociálně slabým studentům měly odpustit náklady
za vícero přihlášek do studia. Tyto náklady jsou ve výši 0,5 až 0,7 mil. Kč (bylo by to zaneseno do “Principů” pro rok
2021). Tato částka by se distribuovala centrálně UK pointu a následně rozdělila fakultám. J. M. pan rektor o tom bude
jednat s děkany.
Co se týká operačních programů, tam se dořešily záležitosti kolem osobních nákladů, které budou namátkově
nebo určitým vzorkem kontrolovány. Z hlediska ekonomiky bylo předloženo čerpání rozpočtu UK, které odpovídá
standardnímu vývoji. Tři součásti se aktuálně nacházejí v záporném hospodářském výsledku v řádech mil. Kč. KaM
tam vykazují ztrátu 33 mil. Kč, ale je to otázka probíhajících rekonstrukcí. Do konce roku budou mít všechny jednotky
kladný hospodářský výsledek. V následujících dnech se sejde poradní komise pro rozdělování prostředků na vysoké
školy. Je využívána nová Metodika 17+ pro parametr K. Vedou se o tom diskuze, při prvním pracovním jednání byl
odmítnut modul 1, aby se vůbec nepoužil, neboť není kalibrován mezi jednotlivými oblastmi a aby se použil jen modul 2
(výsledky z databází). J. M pan rektor měl o tomto mnohá jednání, dobrou zprávou pro humanitně zaměřené fakulty je,
že modul 1 bude použit pro všechny oblasti malou vahou nebo se použije pouze pro společensko-vědní oblasti, které
představují nejcitlivější oblast pro rozhodování. Nárůst v těchto oblastech se pro UK pohybuje na úrovni asi 27%, pro
další univerzitu pak asi 11% váhy dle kvartilů, což je příznivé pro UK.
Na Ekonomické komisi AS UK byla otevřena debata o naplňování fondu tzv. Mikuláše, v této debatě se bude pokračovat.
Dále byla opakovaně projednávána stavba budovy FHS. Na základě těchto jednání vyplynula vůle, aby fakulty měly
možnost více využívat odbor výstavby RUK, aby ke svému prospěchu mohly využívat služeb odborníků, a to hlavně u
fakult, které nové budovy tak často nestaví. Blíže to bude probráno na rozšířeném kolegiu rektora, bude ohledně toho
zaslán dopis děkanům a navíc se to s nimi individuálně projedná.
K otázce KaM, vyvstalé na základě podnětu dr. Emlera (FSV), předsedy rady KaM, J. M. pan rektor připustil chybu v
komunikaci mezi KaM a rektorátem. KaM mají nově dotační titul, který poprvé po 15 letech umožňuje kofinancování
společně s MŠMT, kde se počítá se spoluúčastí UK ve výši asi 40% (dříve měla UK účast 100%), což je významné
pro velké opravy typu Větrník, Švehlova kolej a dalších objektů. Jedná se o projekty do roku 2025. Poplynou na ně
i vnitřní zdroje financování z KaM. Pro kofinancování v letech 2022-2024 se připravuje nový model. Další otázka se
týkala využití objektu Arnošta z Pardubic, kde bude do budoucna FF UK a FSV UK. K dotazu na finanční toky z hlediska
rektorátu a KaM řekl, že převod příslušné částky byl vázán na souhlas správy hospodaření UK ministerstvem. Částka
byla schválena, KaM na všechny plánované budoucí akce prostředky mají.
J. M. pan rektor informoval, že se diskutuje novela zákona o vysokých školách, která je ryze technicistního charakteru,
jedná se o určité úpravy v akreditačních procesech a úpravy určitých nejasností. První „draft“ odešel vysokým školám,
je tam kolem 150 připomínek, uvidíme, jaké bude další kolo na MŠMT, kde se připomínky zpracují. Výsledky dalších
kol připomínkových řízení budou rozeslány.



Compiled Jan 28, 2020 6:10:43 PM by Document Globe ®   4

Dále se chystá novela zákona č. 130/2002 Sb. o podpoře výzkumu a vývoje z veřejných prostředků a o změně některých
souvisejících zákonů (zákon o podpoře výzkumu a vývoje). J. M. pan rektor je tam v pracovní skupině. Zákon by měl
být volnější, novela již byla schválena v parlamentu, V rámci novely dochází k lepší definici a zjednodušení jednotlivých
oblastí, aby jednotlivé grantové soutěže mohly být jednostupňové nebo dvoustupňové a jednotlivé resorty si je mohly
upravovat dle potřeby. Nebude to nadále přímo popsáno v zákoně. Vzniká návrh o zpřesnění činností GAČR a TAČR.
Bylo dohodnuto, že paní kvestorka ode dne 14. listopadu skončí ve své funkci, zůstane však zaměstnankyní rektorátu
do konce ledna. Výkonem funkce kvestora byl pověřen Ing. Roman Karaš, vedoucí EO RUK. V současné době je
připravováno výběrové řízení na funkci kvestora nebo kvestorky.
K akcím, které je potřeba zmínit - proběhl Týden vědy, kde UK participovala, proběhla řada akcí, kde byli oceněni naši
vyučující a studenti, např. Česká hlava, došlo k předání Hlávkovy medaile, ceny MŠMT, kde většinu cen obdrželi studenti
a učitelé UK. J. M. pan rektor poblahopřál všem oceněným.
J. M. pan rektor dále zmínil úspěch a rozmanitost programu “Noci fakulty” na PF UK, na kterou přišlo asi 3500 účastníků,
poděkoval hlavnímu organizátorovi, JUDr. Michalu Říhovi. Dále zmínil úspěšné aktivity spojené s výročím 17. listopadu
a poděkoval organizátorům této akce. Co se týká mezinárodních aktivit bylo zmíněno setkání se strategickým partnerem
UK - s univerzitou v Curychu.
Informoval, že se účastnil pracovního jednání ohledně ekologických aktivit na ministerstvu zemědělství, kde kolegové
z PF UK a PřF UK připravují zákon na ochranu vody. Dále UK jedná s hl. m. Prahou o přistoupení UK k programu
udržitelného rozvoje. Proběhla jednání na mezinárodní úrovni o zapojení UK do výzkumu klimatu.
Posledním bodem projevu J. M. pana rektora tvořily informace o Česko-čínském centru UK. Dokončuje se vnitřní audit
UK. Na právním odboru nejsou žádné smlouvy mezi UK, Čínskou lidovou republikou, čínskou ambasádou, ani jinými
vládními institucemi. Existují pouze smlouvy s některými čínskými univerzitami, se kterými UK dlouhodobě spolupracuje.
V účetnictví rektorátu UK nejsou evidovány žádné finanční toky od nebo do čínských institucí. To samé platí o interakcích
rektorátu se Střediskem bezpečnostní politiky, s. r. o. Probíhá též audit na FSV UK, kde jsou s paní děkankou v
součinnosti. V souvislosti s projektem Synopsis děkan FF UK potvrdil, že neexistují žádné vazby mezi FF UK a vybranými
společnostmi, na projektu se jako soukromníci podílejí členové dané katedry. Jak k aktivitám Česko-čínského centra,
tak i k jiným záležitostem, se šlo, a i do budoucna se lze obracet s dotazy přímo na J. M. pana rektora.
PhDr. Petr Jüptner, Ph.D. (FSV) reagoval na kauzu dr. Balabána. Konstatoval, že kauza má jednak univerzitní dimenzi
ohledně Česko-čínského centra UK, ale také dominantní fakultní dimenzi, neboť dr. Balabán je zaměstnancem FSV UK.
Dr. Jüptner je jeho přímým nadřízeným, takže jakékoli otázky je možné směřovat přímo na něj.
Mgr. David Pavlorek (FF) vyjádřil podporu pro odpouštění poplatků za vícero přihlášek, ale chce vyjasnit, jak to bude
s náhradou nákladů, neboť nyní to jsou příjmy fakult.
J. M pan rektor odpověděl, že je to věc, která se netýká letošního roku, a bude ještě detailně řešena v jarních měsících.
Zatím je to jen první myšlenka a bude o tom bližší debata.
Mgr. David Pavlorek (FF) se dotázal na detaily ohledně výběrového řízení na pozici kvestora.
MUDr. Milan Prášil, MBA, kancléř UK, představil souhrn požadavků pro uchazeče a doplnil, že 6. ledna je termín pro
uzavření přihlášek. Následně proběhne co nejrychleji setkání s kandidáty. Je žádoucí, aby nová kvestorka nebo kvestor
nastoupil co nejdříve. Text inzerátu je již schválen a je vystaven na webu. Z důvodu Vánoc došlo k prodloužení termínu
do 6. ledna.
Mgr. David Pavlorek (FF) konstatoval, že viděl vypořádání připomínek ČKR a RVŠ k novele zákona o vysokých školách.
Vítá novou budoucí nostrifikační praxi. Chce lobovat na J. M. pana rektora za ČKR a doc. Nigrina za RVŠ, že se snažíme
do novely propracovat otázku toho, co je distanční vzdělávání a jestli možné akreditovat čistě on-line studia.
J. M pan rektor odvětil, že nedopustí, aby na UK někdo mohl získat titul, aniž toho člověka uvidíme a budeme s ním
nějak pracovat. Některé předměty nebo části předmětů jsou ale pro „online“ výuku vhodné a budou tak akreditovány.
Prof. PaedDr. Radka Wildová, CSc., prorektorka pro koncepci a kvalitu vzdělávací činnosti, si jako „online“ studium umí
představit kurzy celoživotního vzdělávání, určitě ne kvalifikované skupiny.
Mgr. David Pavlorek (FF) konstatoval, že proběhla v médiích informace o tom, že byla prodloužena spolupráce mezi UK
a prof. Kovářem, konkrétně se jednalo o DPP na výročních zprávách UK. Osobně si myslí, že UK by měla spolupráci
zcela utnout.
J. M pan rektor odpověděl, že DPP prof. Kováře končí ke konci roku, agendy se předávají zejména kancléři a prorektoru
Bártovi a že smlouvy s prof. Kovářem nebudou prodlouženy.
MUDr. Milan Prášil, MBA, kancléř UK, doplnil, že dodatek ke smlouvě byl prodloužen právě do konce roku, a je to asi
250 Kč/hod. (5 - 10 000 Kč/měs.) Až dodělají první verzi strategického záměru, spolupráce skončí.
Doc. Mgr. Cyril Brom, Ph.D. (MFF) položil dotaz, který odbor řeší probíhající interní audit k Česko-čínskému centru.
J. M pan rektor odpověděl, že to řeší Ing. Helena Stuchlíková, oddělení vnitřního auditu Univerzity Karlovy.
Dále se doc. Mgr. Cyril Brom, Ph.D. (MFF) dotázal na financování vědy a výzkumu. Konstatoval, že metodika modulu
1 a 2 se jednak promítá do koeficientu K, ale zároveň se to promítá do financování vědy a výzkumu. Dotázal se, jestli
se to, jak se výsledky použijí, pro financování vědy a výzkumu nějak liší.
J. M pan rektor odpověděl, že princip je pořád stejný, první jednání se týkala toho, že modul 1 by se úplně zahodil,
technické a chemické školy jsou s tím v pohodě, netýká se jich to, ale poškozuje to humanitní obory. Debata je, jestli
se vezme modul 1 jen pro společenské vědy nebo i pro ostatní.
MUDr. Karel Ježek, Ph.D. (LF P) vznesl poznámku k Česko-čínskému centru, že ho mrzí, jak dopadlo. Konstatoval,
že potřebujeme platformu Česko-čínského centra, že je potřeba panel odborníků, kteří by aktivity ohledně čínské
součinnosti organizovali a hodnotili nebezpečí. Myslí si, že Česko-čínské centrum bylo založeno na zdravých nákladech.
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Dotázal se J. M. pana rektora do jaké míry měl možnost zasahovat do programové skladby konferencí Česko-čínského
centra a jaké jsou výhledy spolupráce s Čínou do budoucna.
J. M pan rektor řekl, že program připravovalo Středisko bezpečnostních studií. Otázka spolupráce a další koordinace
je otázka dalšího jednání s děkany a fakultami. Žádný strategický partner pro nás z Číny není. Je to pak otázka na
zahraniční odbor, jestli bude mít někoho, kdo se čínské problematice bude věnovat. Závěrem zhodnotil, že Česko-čínské
centrum vzniklo na zdravých nákladech, ale díky aktivitám dr. Balabána a dalším okolnostem byl nucen centrum zrušit.
Co se týče obsahové náplně konferencí, některá témata by J. M. pan rektor udělal jinak.
Doc. MUDr. Ondřej Hrušák, Ph.D. (2. LF) připomněl, že dle dohody se Ekonomická komise AS UK na svém zasedání
zabývala posuzováním sponzorských darů pro UK.
Mgr. Jan Pačes (PřF) se dotázal, jestli J. M. pan rektor jednal o finanční podpoře s velvyslankyní ČLR za přítomnosti
dr. Balabána a dotázal se na objem podpory.
J. M pan rektor odpověděl, že s paní velvyslankyní hovořil v roce 2016 na společenském obědě, kde se obecně bavili
o spolupráci českých a čínských univerzit, jednali o uznávání diplomů z UK v Číně. O penězích se bavili jen na obecné
úrovni, jestli podpoří nějaké aktivity Česko-čínského centra, určitě se nebavili o žádné konkrétní částce. K žádné podpoře
nakonec nedošlo, ale i kdyby došlo, tak vše bude probíhat standardním a transparentním způsobem.
PhDr. Petr Jüptner, Ph.D (FSV) doplnil informaci o tom, že v této záležitosti se nejedná jen o jeden univerzitní audit, ale
audit probíhá i na fakultní úrovni, kde si FSV dělá interní audit ohledně aktivit Střediska bezpečnostní politiky s. r. o.
Mgr. Matyáš Křížkovský (FF) se z pozice hosta zeptal, o jaká témata by se jednalo, když J. M. pan rektor řekl, že by
některá témata daných konferencí změnil. Zajímalo by ho jaká a proč. On sám podporuje apolitičnost univerzity a věcnou
a odbornou debatu, ale myslí si, že i svobodná věda je ideologický a politický předpoklad. Ukázalo se, že v rámci témat
konferencí se dá hovořit o čínské propagandě a že je to jistě ovlivněno i politickou rovinou.
J. M pan rektor, co se týče formulace stanovisek a zásadních postojů z konferencí pořádaných Střediskem bezpečnostní
politiky, odpověděl, že nezazněl žádný apel ze strany veřejnosti a nebylo k tomu formulováno žádné stanovisko.
Spolupráci s akademickými obcemi čínských univerzit a UK nelze potlačovat ani zastírat. Co se týká konferencí, jejich
obsah je vždy otázkou pohledu. Obsah daných konferencí připravovali odborníci na danou tematiku, a ani rektor, ani
jiný člověk nemůže obsáhnout všechno. Musí ho někdo na případný problém upozornit. Konference se konají od roku
2016 a jejich programy jsou veřejné, nikdo se mu do podzimu letošního roku neozval. Nikdo na dané problémy v obsahu
konferencí neupozornil, ani nikdo z akademické obce, ani z FF.
PhDr. Petr Jüptner, Ph.D (FSV) namítl, že při plánování daných konferencí byly přítomni zástupci 4 fakult, včetně prof.
Lomové a nikdo z nich nevznesl žádnou výtku. Osobně to považoval za záruku dostatečné kontroly. Dále upozornil na
rozpornou povahu projektu „Synospsis“, že se spíše jedná o projekt mediální, v čemž vidí střet zájmů. Cílem tohoto
projektu je působit navenek, což je to poměrně nešťastné, že tady máme mediální část katedry. Konstatoval, že UK
potřebuje nějakou koordinační platformu ohledně Číny, neboť pronikání čínského vlivu je velmi komplikovaná záležitost.
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, uzavřel, že připomínka k potřebě zřízení koordinační platformy,
která bude zajišťovat nevhodné vlivy z vnějšího prostředí, je velmi důležitá.

Návrh usnesení:
AS UK vzal na vědomí informace J. M. pana rektora.
Schváleno tichým souhlasem.

4.Vnitřní předpisy fakult
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, uvedl bod jednání a předal slovo JUDr. Ing. Josefu Stašovi, CSc.,
předsedovi Legislativní komise AS UK, který představil předložené novely. K oběma navrhovaným novelám vyjádřila
Legislativní komise AS UK kladné stanovisko, taktéž stanovisko J.M. pana rektora je k oběma návrhům kladné.

a. Změna Jednacího řádu AS FF UK (čj. 282/2019)
Návrh usnesení:
AS UK schválil návrh změny Jednacího řádu AS FF UK (čj. 282/2019) s výhradou legislativně technických oprav.

Hlasování
Pro 45, proti 0, zdržel se 0
Schváleno

b. Změna Pravidel pro organizaci studia na PF UK (čj. 294/2019)
Návrh usnesení:
AS UK schválil návrh změny Pravidel pro organizaci studia na PF UK (čj. 294/2019).

Hlasování
Pro 46, proti 0, zdržel se 0
Schváleno
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5.Jednání předsednictva mezi jednotlivými zasedáními AS UK
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, informoval, že předsednictvo AS UK projednávalo záležitosti
FHS ohledně rekonstrukce objektu menzy 17. listopadu, které nesnesly odkladu. Předsednictvo AS UK se ztotožnilo se
závěry a usnesením Ekonomické komise AS UK.

Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda Ekonomické komise, seznámil přítomné s jednáními Ekonomické komise AS
UK ohledně této záležitosti. Dále představil usnesení Ekonomické komise AS UK ze dne 25. října 2019:
„Ekonomická komise AS UK se seznámila se situací ohledně stavební akce „UK – FHS – Rekonstrukce objektu menzy
17. listopadu“ a vnímá ji jako kritickou.
Ekonomická komise AS UK doporučuje uhradit finanční prostředky nutné na dokončení stavebních prací „UK – FHS –
Rekonstrukce objektu menzy 17. listopadu“ ve výši 85 mil Kč.
Ekonomické komise AS UK považuje veškeré takto poskytnuté finanční prostředky jako vratnou půjčku a žádá vedení
UK a vedení FHS, aby předložily finanční rozvahu, jak a do kdy bude půjčka splacena tak, aby mohla být projednána
jako řádný bod na jednání AS UK 29. listopadu 2019.
Ekonomická komise AS UK žádá vedení UK a vedení FHS o zpracování komplexní analýzy stavby objektu menzy 17.
listopadu a její předložení na nadcházející zasedání EK AS UK, která bude obsahovat následující body:
1) technické parametry stavby,
2) analýzu vzniku víceprací,
3)analýzu ekonomické části (platby, dodatky atp.) včetně určení rozhodovacích a podpisových mechanismů,
4) vyčíslení stávajících finančních rezerv FHS,
5) vyčíslení možných splátek FHS včetně kritické analýzy jejích možností.“

Materiál, který si vyžádala Ekonomická komise AS UK, je předmětem následujícího bodu (bod č. 6).
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, otevřel k danému bodu diskuzi.
Nebyl vznesen žádný podnět.

6. Komplexní analýza akce „UK - FHS - rekonstrukce objektu
menzy 17. listopadu”
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, uvedl bod jednání a předal slovo J. M. panu rektorovi, který
prezentoval informace k podkladovému materiálu a k historii stavebních pracích na tomto projektu. Předložený materiál
detailně popisuje skutečnosti vyvstalé v souvislosti s danou stavbou.
Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda Ekonomické komise, řekl, že komise opakovaně projednávala celou záležitost
velmi podrobně. Problémy vyvstávaly pozvolně a Ekonomická komise se o nich dozvěděla pozdě. Poděkoval, že co se
týče dodání požadovaných materiálů a informací, byla FHS i rektorát mimořádně kooperativní, v rámci předloženého
materiálu byly zodpovězeny všechny otázky.
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, otevřel k danému bodu diskuzi.
Mgr. David Pavlorek (FF) prohlásil, že se ztotožňuje s usnesením Ekonomické komise AS UK. Konstatoval ale, že když
má problém FHS, týká se to nás všech. Vznesl dotaz, jestli se tyto zářezy do rozpočtu a finanční půjčky nepromítnou
negativně do jiných projektů např. Albertov nebo archiv UK.
J. M pan rektor odpověděl, že jiné stavby nebudou tímto nijak ohroženy.
Doc. Dr. Phil. Mgr. Pavel Himl (FHS) přednesl usnesení AS FHS.
Proběhla rozprava, ve které vystoupili prof. RNDr. Jan Krejsek, CSc. (LF HK), J. M. pan rektor, doc. MUDr. Ondřej
Hrušák, Ph.D. (2. LF), Ing. arch. Mgr. Marie Pětová, Ph.D., děkanka FHS a Bc. et Bc. Filip Hruša (FTVS).
Argumenty a vyjasňující odpovědi obsažené v rozpravě jsou již rozvedeny ve veřejně vystavených zápisech Ekonomické
komise AS UK ze dne 25. října 2019 a 25. listopadu 2019. Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK,
konstatoval, že všechny informace i odpovědi již byly řešeny a bohatě diskutovány v rámci Ekonomické komise a
upozornil, že větší prostor pro diskuze a rozpracování problematiky je dán právě v rámci zasedání pracovních komisí
AS UK.
MUDr. Karel Ježek, Ph.D. (LF P) se dotázal, v souvislosti s projektem v Plzni, v jakém časovém horizontu je plánováno
založit danou pomocnou platformu.
J. M pan rektor odpověděl, že obdržel podněty z Plzně, které řeší. Dne 11. prosince se uskuteční schůzka s panem
náměstkem Melčovským, paní ředitelkou, panem děkanem a s projektovým manažerem, kde se budou řešit možnosti
financování. Co se týče zřízení budoucí pomocné platformy pro všechny fakulty, J. M. pan vyjádřil obavy z nesouhlasu
fakult ohledně možných přílišných zásahů ze strany rektorátu. Fakulty by se musely k těmto zásahům rektorátu přihlásit,
protože nejde jen o pomoc fakultám, ale i o pravomoci rektorátu vůči nim.

Návrh usnesení:
Akademický senát Univerzity Karlovy bere na vědomí stav akce „UK – FHS – Rekonstrukce objektu menzy 17. listopadu“.

Hlasování
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Pro 49, proti 0, zdržel se 2
Schváleno

7.Návrh dodatku č. 4 k Opatření rektora č. 52/2017
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, uvedl bod jednání a předal slovo J. M. panu rektorovi, který
prezentoval informace k podkladovému materiálu.
Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem
Ekonomické komise AS UK, která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko.
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, otevřel k danému bodu diskuzi.
Nebyl vznesen žádný podnět.

Návrh usnesení:
Akademický senát Univerzity Karlovy projednal dodatek č. 4 k Opatření rektora č. 52/2017, kterým se svěřuje výkon
správy nově nabytého majetku 3. lékařské fakultě, Lékařské fakultě v Hradci Králové a Kolejím a menzám, vyjímá se
ze správy Kolejí a menz objekt Kolejí Arnošta z Pardubic a provádí se další úpravy svěření majetku v souvislosti s
pozemkovými úpravami, které provedl katastrální úřad v k.ú. Nové Město v Praze a v k.ú. Horní Malá Úpa, a vyjadřuje
k tomuto návrhu kladné stanovisko.

Hlasování
Pro 51, proti 0, zdržel se 1
Schváleno

8. Předfinancování realizace projektu z výzvy OP VVV
Zvyšování kvality interních grantových schémat („Igráček”)
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, uvedl bod jednání a předal slovo prorektoru Hálovi, který
prezentoval informace k podkladovému materiálu.
Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem
Ekonomické komise AS UK, která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko.
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, otevřel k danému bodu diskuzi.
JUDr. Michal Říha (PF) poprosil, že až se bude projednávat nastolení samotného fungování “Igráčku”, žádá o předložení
materiálu k projednání na Studijní komisi AS UK. Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, odpověděl, že
nyní se projednávala čistě ekonomická stránka věci. Přislíbil, že až se budou řešit obsahové věci, dostane to Studijní
komise.

Návrh usnesení:
Akademický senát UK souhlasí s poskytnutím návratné půjčky na předfinancování realizace projektu do výzvy OP VVV
Zvyšování kvality interních grantových schémat („Igráček“) ve výši 10 450 000 Kč.

Hlasování
Pro 48, proti 0, zdržel se 2
Schváleno

9. Právní jednání
Plénu AS UK bylo pro zasedání dne 29. listopadu 2019 předloženo k projednání celkem 5 právních jednání.

a.Park vodních sportů Troja - směnná smlouva
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, uvedl bod jednání a předal slovo Ing. Romanu Karašovi,
vedoucímu EO UK, který informoval členy AS UK o podrobnostech smlouvy.
Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem
Ekonomické komise AS UK, která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko.
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, otevřel k danému bodu diskuzi.
Nebyl vznesen žádný podnět.

Návrh usnesení:
Akademický senát projednal záměr uzavřít směnnou smlouvu s Hlavním městem Prahou, IČO: 00064581, se sídlem
Praha 1, Mariánské nám. 2, jejímž předmětem je směna:
- pozemku ve vlastnictví Hlavního města Prahy parc. č. 1618/7, k. ú. Troja, obec Praha, který vznikl oddělením z pozemku
parc. č. 1618/1, k.ú. Troja, obec Praha,
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- za pozemek ve vlastnictví Univerzity Karlovy parc. č. 1618/2, k.ú. Troja, obec Praha, který vznikl z pozemku parc. č.
1618/2 označený jako díl „c“ a pozemku parc. č. 1625/1 označený jako díl „b“, k.ú. Troja, obec Praha, včetně staveb
oplocení a zpevněných ploch,
a doporučuje návrh směnné smlouvy předložit Správní radě UK k vydání předchozího
písemného souhlasu podle § 15 odst. 1 písm. a) zák. č. 111/1998 Sb., o vysokých školách, v znění pozdějších předpisů,
k uzavření smlouvy

Hlasování
Pro 49, proti 0, zdržel se 0
Schváleno

b.Dodatek č. 1 k nájemní smlouvě s Československou církví husitskou
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, uvedl bod jednání a předal slovo Ing. Romanu Karašovi,
vedoucímu EO UK, který informoval členy AS UK o podrobnostech smlouvy.
Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem
Ekonomické komise AS UK, která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko.
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, otevřel k danému bodu diskuzi.
Nebyl vznesen žádný podnět.

Návrh usnesení:
Akademický senát projednal záměr uzavřít s Československou církví husitskou, IČO: 00445185, se sídlem Wuchterlova
523/5, 160 00 Praha 6, jako nájemcem, dodatek č. 1 k nájemní smlouvě ze dne 31. 12. 2008, jehož předmětem je
prodloužení doby nájmu, úprava výpovědního důvodu, změna výše nájemného a závazek nájemce provést investice a
opravy předmětu nájmu. Akademický senát vyjadřuje k návrhu dodatku kladné stanovisko.

Hlasování
Pro 48, proti 0, zdržel se 2
Schváleno

c.Trafostanice v ulici Studničkova – 1. LF
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, uvedl bod jednání a předal slovo Ing. Romanu Karašovi,
vedoucímu EO UK, který informoval členy AS UK o podrobnostech smlouvy.
Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem
Ekonomické komise AS UK, která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko.
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, otevřel k danému bodu diskuzi.
Nebyl vznesen žádný podnět.

Návrh usnesení:
Akademický senát projednal záměr zřídit věcné břemeno spočívající v umístění vstupního rozvaděče VN - trafostanice
k tíži budovy bez č.p. nebo č.e., která stojí na pozemku parc. č. 1560/2, k.ú. Nové město, obec Praha, a v právu přístupu
a vjezdu do budovy za účelem zajištění provozu, údržby a oprav trafostanice ve prospěch PRE Distribuce, a.s., se
sídlem Praha 5, Svornosti 3199/19a, PSČ 150 00, IČO 27376516, a doporučuje návrh předložit Správní radě UK k
vydání předchozího písemného souhlasu podle § 15 odst. 1 písm. c) zák. č. 111/1998 Sb., o vysokých školách, ve znění
pozdějších předpisů, k uzavření smlouvy.

Hlasování
Pro 49, proti 0, zdržel se 0
Schváleno

d.Výměna kabelového vedení Poděbrady – ÚJOP
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, uvedl bod jednání a předal slovo Ing. Romanu Karašovi,
vedoucímu EO UK, který informoval členy AS UK o podrobnostech smlouvy.
Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem
Ekonomické komise AS UK, která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko.
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, otevřel k danému bodu diskuzi.
Nebyl vznesen žádný podnět.
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Návrh usnesení:
Akademický senát projednal záměr zřídit věcné břemeno spočívající v umístění kabelového vedení NN a rozpojovacích
skříní k tíži pozemků parc. č. 2000/1 a parc. č. 1998, jehož součástí je budova č.p. 77, k.ú. Poděbrady, obec Poděbrady,
a v právu přístupu a vjezdu na pozemky za účelem zajištění provozu, údržby a oprav kabelového vedení a rozpojovacích
skříní ve prospěch ČEZ Distribuce, a.s., se sídlem Děčín, Děčín IV-Podmokly, Teplická 874/8, PSČ 405 02, IČO
24729035, a doporučuje návrh předložit Správní radě UK k vydání předchozího písemného souhlasu podle § 15 odst.
1 písm. c) zák. č. 111/1998 Sb., o vysokých školách, ve znění pozdějších předpisů, k uzavření smlouvy.

Hlasování
Pro 52, proti 0, zdržel se 0
Schváleno

e.Zrušení zájmového sdružení BIOCEV z.s.p.o.
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, uvedl bod jednání a předal slovo Ing. Romanu Karašovi,
vedoucímu EO UK, který informoval členy AS UK o podrobnostech smlouvy.
Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem
Ekonomické komise AS UK, která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko.
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, otevřel k danému bodu diskuzi.
Nebyl vznesen žádný podnět.

Návrh usnesení:
Akademický senát projednal záměr zrušit zájmové sdružení BIOCEV, z.s.p.o. a provést jeho likvidaci a doporučuje návrh
předložit Správní radě UK k vydání předchozího písemného souhlasu podle § 15 odst. 1 písm. d) zák. č. 111/1998 Sb.,
o vysokých školách, v platném znění, ke zrušení BIOCEV, z.s.p.o.

Hlasování
Pro 49, proti 0, zdržel se 0
Schváleno

10. Volby do Pracovní skupiny pro sponzorskou a
partnerskou spolupráci s komerčními subjekty
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, uvedl bod jednání a předal slovo Mgr. Davidu Pavlorkovi (FF),
který informoval o činnosti pracovní skupiny, která se sešla dne 18. listopadu 2019 a na svém zasedání si vyjasnila
zejména záměr své činnosti. Dále informoval, že činnost skupiny je transparentní a zápisy z jednání budou zveřejňovány
na webových stránkách UK.
Dále připomněl, že na minulém zasedání pléna AS UK doc. Petr Sláma, Th.D. (ETF) navrhl, aby do pracovní skupiny byli
přizváni také zástupci petice vyjadřující nesouhlas s partnerstvím se společností Home Credit International. Na základě
toho, a po diskuzi na studentském čtvrtku, Mgr. David Pavlorek (FF) představil navržené kandidáty.

Jako zástupci do Pracovní skupiny pro sponzorskou a partnerskou spolupráci s komerčními subjekty byli
nominováni:
MgA. Adam Rut
Mgr. Kateřina Kňapová

Předseda komise pro tajné hlasování, doc. JUDr. Radim Boháč, Ph.D (PF UK), seznámil členy AS UK s procedurou
tajného hlasování o nominaci zástupců do Pracovní skupiny pro sponzorskou a partnerskou spolupráci s komerčními
subjekty.
Předseda komise zahájil hlasování.
Poté, co odhlasovali všichni členové AS UK, předseda komise hlasování ukončil.

Výsledky tajného hlasování o nominaci delegátů do Pracovní skupiny pro sponzorskou a partnerskou
spolupráci s komerčními subjekty:
Vydáno bylo 49 hlasovacích lístků.
Odevzdáno bylo 49 hlasovacích lístků, z toho 48 platných.
Pro kandidáta MgA. Adama Ruta (FF) bylo odevzdáno 37 hlasů ano.
Pro kandidátku Mgr. Kateřinu Kňapovou bylo odevzdáno 34 hlasů ano.

Návrh usnesení:
AS UK delegoval do Pracovní skupiny pro sponzorskou a partnerskou spolupráci s komerčními subjekty MgA. Adama
Ruta a Mgr. Kateřinu Kňapovou (FF UK).
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Doc. MUDr. Ondřej Hrušák, Ph.D. (2. LF) se dotázal na aktuální počet členů komise.
Mgr. David Pavlorek (FF) odpověděl, že členů komise je nyní 8, mělo jich být 10, předsedou je Mgr. Michal Zima.

11.Informace z pracovních komisí
Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda Ekonomické komise AS UK, informoval, že Ekonomická komise AS UK se
na svém zasedání mimo běžné agendy týkající se právních jednání věnovala především řešení mimořádné situace
s nedostatkem disponibilních prostředků na investiční akce FHS UK. Dále sdělil, že informace určené pro jednání
Ekonomické komise, které poskytnul v rámci interní e-mailové konference, byly jedním ze členů komise poskytnuty
médiím. Poprosil členy všech pracovních skupin, aby dbali ochrany informací putujících v rámci konferencí a aby
nakládali s informacemi uváženě. Informoval také o investičních prostředcích KaM, na základě podnětu dr. Emlera,
předsedy Rady KaM. Uvedl také, že Ekonomická komise AS UK se zabývala posuzováním darovacích smluv od
sponzorů UK, neboť Pracovní skupina pro sponzorskou a partnerskou spolupráci s komerčními subjekty teprve zahajuje
svoji činnost.
JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda Legislativní komise AS UK, sdělil, že se komise na svém zasedání zabývala
konzultacemi vnitřních předpisů fakult a výklady vnitřních předpisů UK.

JUDr. Michal Říha, předseda Studijní komise AS UK, sdělil, že Studijní komise AS UK v mezidobí nezasedla.
Mgr. Peter Korcsok, předseda Sociální komise AS UK, informoval členy AS UK o tom, že Sociální komise AS UK se
sešla, aby projednala studentské žádosti. Poděkoval zástupcům iniciativy “Univerzity za klima” za to, že diskuze byla
kultivovaná a konstruktivní. Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, dodal, že na jednání komise byla
hojná účast i ze zástupců akademické obce a že návrhy co tam padly, budou jistě projednávány blíže v budoucnu.
Doc. RNDr. Jiří Dolejší, CSc. připomněl existenci Centra pro otázky životního prostředí UK.
Bc. et Bc. Filip Hruša, předseda Ediční komise AS UK, sdělil, že na zasedání pan prorektor Bárta seznámil Ediční komisi
AS UK s personálními změnami na OVV. Bc. Čermák prezentoval veletrhy Gaudamus a akci Svobodný listopad, MgA.
Ayrer informoval o projektu Česko a jak dál a Mgr. Součková podala informaci o výstavě Náš listopad.
MUDr. Josef Štorm, předseda Petiční komise AS UK, uvedl, že Petiční komise AS UK se v mezidobí nesešla ani nepřijala
žádné nové podněty k projednání.
Mgr. Jakub Horký, předseda Komise pro informační technologie AS UK, řekl, že komise se v rámci svého zasedání
zabývala příčinami problémů SISu. Komisí bylo identifikováno několik slabých míst. Pro realizaci jsou problémy se
společností Erudio. Problémy jsou se zaváděním nového SISu i s novou aplikací. Slabé místo je i nedostatečná kapacita
analytiků na straně ÚVT, tedy těch, co dávají přesné zadání Erudiu. Vedení univerzity a vedení ÚVT zahájilo rekonstrukci
budovy, ve které sídlí. Vzniknou tam nové prostory, kde budou sedět tito noví analytici. Dále komise řešila sjednocení
přihlašování do různých aplikací v rámci UK.

Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, pochválil akci Svobodný listopad a poděkoval Mgr. Zimovi a jeho
týmu za realizaci všech akcí.

Mgr. David Pavlorek (FF) navrhnul, aby plénum AS UK vzalo svým usnesením na vědomí usnesení Sociální komise
AS UK ohledně klimatu.
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, odvětil, že nechce hlasování o takovém usnesení předložit
senátorům, když nemají k dispozici žádné podkladové materiály. Diskuze na komisi trvala několik hodin, a kdo by se
chtěl dnes vyjádřit a na zasedání komise nebyl, tak mu chybí mnoho informací a podkladů.
Doc. Mgr. Cyril Brom, Ph.D. (MFF) navrhnul o dané problematice jednat až po tom, co předloží vedení UK. Chce se
ujistit, jestli vedení UK počítá s tím, že mají něco vypracovat a předložit a přikládají tomu dostatečnou váhu.

Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, se s tímto návrhem ztotožnil.

Závěrem jako host vystoupila RNDr. Jana Dlouhá, Ph.D. (COŽP UK). Sdělila, že za COŽP by byli rádi, kdyby mohli
diskuzi o možných návrzích moderovat. Díky studentům se pracovníci centra mobilizovali a sepsali, co už dělají a jaké
aktivity by mohli nabídnout dále.

Návrh usnesení:
AS UK vzal na vědomí informace z pracovních komisí.
Schváleno tichým souhlasem

12. Informace z Rady vysokých škol
Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., delegát UK v RVŠ, informoval členy AS UK o tom, že v rámci RVŠ probírali technickou
novelu zákona o vysokých školách a také např. metodiku hodnocení či podporu hongkongských studentů.
JUDr. Michal Říha, delegát UK v SK RVŠ, informoval, že proběhl Týden studenstva pořádaný Studentskou komorou.
Cenu Jana Opletala obdržel dr. Vojmír Srdečný in memoriam a Mgr. Michal Zima jako dlouholetý předseda SK RVŠ. Byl
odeslán dopis do Hongkongu na podporu tamějších studentů, ke kterému se připojily i některé fakultní senáty.



Compiled Jan 28, 2020 6:10:43 PM by Document Globe ®   11

Návrh usnesení:
AS UK vzal na vědomí informace z Rady vysokých škol.
Schváleno tichým souhlasem

13.Různé
Do bodu Různé nebyl vznesen žádný podnět.
J. M. pan rektor popřál vše dobré do nového roku a pozval členy AS UK na vánoční koncert UK, který se uskuteční
dne 19. prosince 2019.
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, poděkoval senátorům za jejich práci v uplynulém roce, popřál
krásné adventní období a oznámil termín příštího zasedání, které se bude konat 24. ledna 2020 v 10:00 v Malé aule
Karolina. Zasedání ukončil v 14:04 hod.

prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK
Zapsala: Mgr. Eliška Klimentová, tajemnice Legislativní komise AS UK

Zápis ke stažení   zde .
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